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Abstract (en)
The tile consists of a drain section (2) to carry away rainwater, and an adjacent curved cover section. Its upper end has a closure (3) with an upper
supporting surface for the ridge tile. The closure section of the tile comprises a transverse partition (12) and an upper flat supporting surface (14) for
the ridge tile, lying in the same plane as the upper surface of the cover section (1). The upper and lower surfaces of the tile sections are shaped to
allow one tile to be moved transversely relative to the one beneath it, giving an adjustable amount of overlap.

Abstract (fr)
L'invention concerne une tuile sous-faitiére a pureau transversal variable comprenant d'un seul tenant une partie de couvert (1), une partie d'égout
(2) et une partie formant closoir (3). Selon l'invention, le closoir (3) comporte, dans le prolongement respectif des parties de couvert (1) et d'égout
(2), des parois dites de couverts (12, 14) et d'égout (13, 15) présentant des faces respectivement inférieure et supérieure conjuguées adaptées pour
permettre a la paroi de couvert (12, 14) du closoir (3) de coulisser sur la paroi d'égout (13, 15) dudit closoir, de fagon a obtenir un recouvrement
transversal réglable de ladite paroi d'égout. <IMAGE>
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